

《单词百科:rehearsal是什么意思?rehearsal怎么发音?rehearsal的解释和用法》

英语单词rehearsal是什么意思?rehearsal怎么读?rehearsal怎么发音?简答网为您整理了rehearsal的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



rehearsal怎么读

rehearsal的读音:[r h sl]

rehearsal的意思

1、n.排练,排演;彩排,演习;复述,详述;

rehearsal的相关词组

1、dress rehearsal 彩排;

rehearsal的近义词

- 1、discipline n.训练;纪律;自制力;行为准则;(尤指大学的)学科;
- 2、drill n.钻头;练习;演戏;训练;常规;粗斜纹布;条播沟;
- 3、drumming v. “drum” 的现在分词;问顶;
- 4、dry adj.干的干燥的,干旱的;干旱的,口渴的;干咳的;无趣味的,枯燥的;
- 5、dry run n.演习,排练;

rehearsal的双语例句

- 1、The play is in rehearsal now.

这出戏正在排演中.

- 2、He listened attentively to my brief rehearsal of the structure of parts.

他专心地听着我描述各部分的结构.

- 3、The weakpoints of the play became apparent in dress rehearsal.

在彩排中,这出戏的不足之处才暴露出来.

- 4、The successful completion of the rehearsal proved the robustness of the contingency arrangements put in place.

演习顺利完成,证实业界所拟备的应变计划稳健妥当.

- 5、One of the most effective instruments for coaching and mentoring is the "role rehearsal".

辅导和教学的最有效的手段之一是“角色排练.”

- 6、Daydreams may seem to be rehearsals for real-life situations.

白日梦可能像是真实情景的预演。

- 7、After the rehearsal, the weary mechanic repaired the gears with shears and spear.

排练完后,疲倦的机修工用剪刀和矛修理了齿轮装置.

- 8、I want to play you a recording of the rehearsal.

我想给你放一下彩排的录像.

9、The band was scheduled to begin rehearsals for a concert tour...

这支乐队准备开始为巡演排练。

10、Before the performance, they held the last rehearsal on the rehearsal ground.

演出之前, 他们在排练场上进行了最后一次彩排.

11、to have a rehearsal

进行排练

12、Mary: The rehearsal will at 9 o'clock. There is still half an hour left.

这个排练9点开始, 我们还有半小时无事可干.

13、The sketch should be a kind of rehearsal for the eventual painting...

草图应该是最终绘画的某种演练。

14、Our new production of ' Hamlet ' is currently in rehearsal .

我们的新版《哈姆雷特》正在排练之中。

15、As president of English Club, I organized the rehearsal of White for English party.

作为英语俱乐部的主席, 我为英语晚会组织排演了《白雪公主》短剧.

16、One day , after her first week's rehearsal, what she expected came openly to the surface.

在她第一个星期的排演结束了之后, 一天, 她所预料的情况发生了.

17、We thought you might like to participate in our rehearsal.

我们冒昧邀请您参加我们的排练.

18、These training exercises are designed to be a rehearsal for the invasion.

这些训练是为了准备入侵而进行的演习。

以上是简答网为您整理的rehearsal怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于rehearsal的用法

、rehearsal的释义、rehearsal的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/rehearsal>

